
Wystąpienie Przewodniczącej Rady Miasta Podkowa Leśna VII kadencji 

- LII sesja Rady Miasta w dniu 8 listopada 2018 r. - 

 

16 listopada kończy się nasza kadencja, jest to więc nasze ostatnie spotkanie. 

Dziękuję za wspólną pracę, która tak mocno przyczyniła się do Samorządowego wyróżnienia dla  
Podkowy. Dla większości z nas było to pierwsza praca na rzecz lokalnej społeczności, dla innych kolejna. 
Ale na pewno wszyscy już na zawsze pozostaniemy społecznikami. 

Dziękuję bardzo Państwu Radnym za aktywny udział w posiedzeniach Komisji i sesjach rady oraz w 
gremiach, gdzie reprezentowaliście radę. 

Dziękuje Państwu Przewodniczącym za sprawną organizację prac Komisji. 

Dziękuję Panu Wojtkowi Żółtowskiemu – wiceprzewodniczącemu i  Państwu Renacie Gabryszuk i 
Grzegorzowi Smolińskiemu – moim poprzednikom. 

Bardzo dziękuję Pani Beacie Krupie za spokój i profesjonalizm. 

Dziękuję dyrektorom szkół, przedszkoli, instytucji kultury, pracownikom przychodni zdrowia,  służbom 
mundurowym za uczestnictwo w naszym tematycznych posiedzeniach. 

Dziękuję Księdzu Proboszczowi i wszystkim osobom duchownym za współpracę, wsparcie i życzliwość. 

Dziękuję przedstawicielom podkowiańskim stowarzyszeń oraz wszystkim mieszkańcom 
zaangażowanym w życie miasta za konstruktywne wnioski. 

Dziękuję Panu Burmistrzowi i pracownikom Urzędu za czynienie miasta lepszym miejscem do życia nas 
wszystkich. 

Życzę Państwu wszystkiego najlepszego, spełnienia i satysfakcji ze wszystkiego co będzie Was 
zajmowało dalej. 
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